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L _e_ n _g_ y _e_ 1__Qsaba^

Én is azt javasolom, hogy üljenek le érdekegyeztetésre.
Az biztos, hogy ők a 2000 Ft-ot felajánlották, szerintem meg is 
beszélték Halmaival, de 24 taxi volt a kikötésük. Ezt mi nem 
teljesítettük, így ők ésszerűen visszavonják a javaslatukat r ö g 
tön. Én is ezt tenném a helyükben.

L _e_ s z k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r :

Én nem azt kértem a tisztelt képviselő-testüle tt ől , hogy a h o 
zott rendeletünket módosítsuk. Ezt bej elentet te m Önöknek, hogy 
tudjanak róla. Vállalom az érdekegyezt et és t és eredményét visz- 
szahozom következő testületi ülésünkre.

P _a_ t _o_ n _a_ i _ _ J ó z s e f ̂

Me gkérdőjelezhető egy olyan szerveződés létjogosultsága, amely 
mások ellen irányul, szerintem ez A l ko t má ny -e llenes és a Halmai 
féle javaslat kifejezetten és ha ng súlyozottan a mellékállású t a 
xisok ellen és az érdekeik sérelmére kért valamit. Tehát ha é r 
de kegyeztetésbe belemegyünk, akkor annak az érdekeltek teljes 
körére ki kell terjedni. Nem lenne jó, hogy ha ez a testület a 
rendkívüliség állapotában lenne. Ezek az ismeretek akkor is m e g 
voltak, az elmúlt alkalommal, amikor ezt a döntést hoztuk, de 
nem hangzottak így el. Halmai státusza akkor is pontosan u gy an 
ilyen volt. Én nem látok semmiféle olyan körülményt, ami a s t á 
tuszát megváltoztatta volna a mi szemünkben.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

Nem fogjuk elkerülni az utólagos kontroll szerepét, de ez igen 
kemény és időt raboló feladat.

V_á_m_o_s_i__ Tiporj

Érd ekegyeztetéssel teljes mé rtékben egyetértek. Én is beszéltem 
velük, elmondtam, hogy tu la jdonképpen arról van szó, hogy az a- 
dóterheket nem akarjuk k ül ön ösképp en  a lak osságra terelni, hanem 
innen-onnan a költs égvetésbe a fedezetet valahogyan biztosítani 
akarjuk. Úgy gondolom, hogy a taxisok me g kö ze lí tőleg sem fizet 
nek annyi adót az APEH felé, mint esetleg egy olyan dolgozó, aki 
8000-10000 Ft-ot keres havonta. Nem fontos annyi autónak ott ál l
ni a Főtéren. Én kitartok a 2000 Ft mellett.

é _r m _á_? _ ̂  § D 2 § i

Amikor az érdekegyeztetés történik a taxisokkal, ők hivatkoztak 
arra, hogy abbahagyják a szolgáltatást. Én egyáltalán nem vagyok
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me gelégedve velük. A Főtéren tömörülés van, máshol pedig nem l e 
het taxihoz jutni. Hívni csak presszóból, étteremből lehet.

L_e_s_z_k_o_v s z k i _ _ T i b o r :

A vitát most lezárom, ér dekegyeztetés után újra napirendre h o z 
zuk. Most rendeletet nem módosítunk.
Köszönöm, hogy a tájékoztatást elfogadták!

12*) Az _Inota i_ A lu m ín i um ko h ó_ r és z ér e_ I no t a_ h el ys é gn é v_ h as zn á -

A képv is el ő-testület 22 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett 
a köve tkező határozatot hozta:

^ í / I ? ? i * A l V i A§ i 2 _ sz á mú _ ké pv i se i G- t es tü i et i _h a tá ro z at £

Várpalota város Önkormányzati K ép v is el ő-testül et e e n g e d é 
lyezi, hogy az Inotai Könnyűfémmű, vagy Inotai A l u m í n i u m 
mű Korlátolt Felelősségű Társaság cégnevébe Inota H e l y 
ségnevet Inotai használattal felvegye.

13.)

L _e_ s_z_k_o_v_s_z_k_i__Tibor:

Március 13-án Csiszár Ernő ké pv isel ő tá r sa mt ó l kaptam egy inter
pellációt, amit az elmúlt testületi ülésre és megválaszolásra 
előkészítettem. Kép viselőtá rs ai m megkapták írásban is. Az in te r
pelláló közölte, hogy szóbeli kiegé szítés jogához ragaszkodik.

C _s_ i _s_ z _á_ r _ _ E r n ő £

A választ nem tudom elfogadni, mert úgy érzem, hogy az az álta
lános állítás, hogy a demokrácia drágább, nem lehet igaz s e mm i
féleképpen sem.
Tul ajdonképpen mi képviselők ingyen dolgozunk, és minél többet, 
annál több pénzt veszünk el a város pénzéből. Amikor elkezdünk 
takarékoskodni, akkor azt itt "fenn" kellene kezdeni, nem pedig 
az iskoláknál és a lakosságnál.

L_e_s_z_k_o_v_s_z_k i__Tibor :

Konkrétan milyen javaslatod van arra, hogy itt kezdjük a t ak a 
rékosk odást?
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C_s_i s_z_á_r__Ernőj_

Úgy érzem, hogy túlságosan sok a bizottság, sok gyűlés van és 
ezek haszna nem igen jön be.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ T i b o r £

Tehát javaslatod úgy fogjam fel, hogy csökkentsük a gyűlések és 
a bizottságok számát?

C _s_ i _s_ z _á_ r _ _ E r n ő 

Esetenként igen.

21.45h-kor Bátor Antal elment.

L_e_s_z_k_o v_s_z_k_i__Tibor:

Ezt egyféleképpen, csak úgy tudom felvállalni, hogy a testület 
felruház olyan jogkörrel és hatáskörrel, hogy egy személyben 
dönthessék arról, ami ide tartozik.

C _s_ i _s_ z _á_ r _ _ E r n ő

É n ú g y  gondolom, hogy esetleg a Hivatalnak kellene több munkát 
végezni, nagyobb hatáskört kapni és csak a fontosabb k é r d é s e k 
ben döntenénk mi.

D r . _C z _e_ i _d_ 1 _i_ _ J_s_tj/á_n_:

Racionális magja van az észrevételnek, már ami a Hivatal h a t á s 
körét illeti. A ké pv is e lő -t e st ü le t  hatá sk ö re i t először is le 
kell származtatni. Miután még mindig nem fogadta el a Parlament 
azt a bizonyos hatásköri törvényt, a k é pv i se l ő- te stületne k n i n 
csen arra módja, hogy meghatározza a munk am egosztá st  az ö n k o r 
mányzati szervek között. Tehát g y a ko r la ti l ag  a bizottságok, a 
polg ármester, az alpolgármester, a jegyző hatáskörét m e g á l l a p í 
tani nincs mód. Ha a hatásköri jegyzék alapján az önkormányzati 
típusú hat ás kö rgyako rl ás  címzettje a ké pv i se lő - te s tü l et  lesz, 
abban az esetben átadhatja azokat a hatásköreit, amelyek ilyen 
tárgyalási módot nem igényelnek. Vannak' olyan hatáskörök, a m e 
lyek lebontását megkezdte. Bizonyos é rtelem be n egy átalakulóban 
lévő új' rendszerű k é p vi s el ő- t es t ül e t nem is csinálhat mást, 
minthogy a saját hatáskörét gy ak o ro l ja  elsődlegesen, és a n a 
gyobb ope rativitást igénylő kérdések a jogalkalmazási g y a k o r 
lat során fognak kialakulni. Ebben az értelemben lehetséges 
maid a hatásköri jegyzék' alapján m u n k a m e g o s z t á s t  végezni a Hi-
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vatal és a képvis el ő- testüle t között. Nem éppen szerencsés e - 
gyébként, hogy Hivatal gyakorol olyan hatásköröket, amiről ön 
kormányzati szervezetnek k el le n e dönteni. Kiv ételes esetben 
nyilvánvalóan közigazgatási s z a k é r t e l m e t  igénylő egyedi d ö n t é 
seket lehetne a Polgármesteri Hi va ta l hat áskörébe utalni. Ezt 
a képviselő-testület a gy a ko r la t  során fogja eldönteni, u g y a n 
is inkább az tapasztalható, hogy egyedi ügyeket is maga a j o g 
alkotó terel a k é pv is e l ő - t e s t ü l e t  hat ásk ör éb e. Pillanatnyilag 
nincs meg a lehetőség arra, hogy a k é p v i s e l ő - t e s t ü l e t  felruház
za adott esetekben a Hivatalt, ezért közvetl en ül  kényszerül 
foglalkozni kisebb jele ntőségű  k é r d é s e k k e l  is. Viszont az, hogy 
az adott kérdés kisebb j e le n t ő s é g ű - e ,  nem tudom megítélni.

V _e_ i _s_ z _h_ a _u_ p t__ 5 á n d o_r :

Erk ölcstelennek tartom, hogy a h i v a t al  dolgozói túlóra-díjazás 
nélkül és túlmunkájuk l e c s ú s z t a t á s a  nélkül kell, hogy dol go zza
nak. Ezen mindenképp változ ta tn i kellene.

L _e_ s _z_ k _o v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r :

Túlmunkadíjat nem tudunk fizetni, de remélem, hogy a z J v  fo l ya 
mán szabadidőt rendelke zésre boc sáthatu nk , mondjuk a nyári s z ü 
netben.
Ez a hivatali apparátus nem ennek a testületnek dolgozik. Ez k ö 
rülbelül 25 %-a az összmunkának. A város életét viszik, millió 
apró-cseprő és nagyon kemény munkával, de az ügyfélnek ez a 
legfontosabb problémáit oldja meg. Egy-egy embert egy-egy o s z 
tályról átmenetileg igen nagy n e h é z s é g e k  árán tudnánk pótolni.

Csiszár Ernő az int er pelláci ór a adott választ nem fogadta el.

Ezt követően a k é p v i s e l ő -t e st ül e t 13 igen, 2 nem szavazattal 
és 5 tartózkodással, határozat h oz a ta l a nélkül elfogadta a p o l 
gármester válaszát Csiszár Ernő interpellációjára.

D _o_ m _o_ k _o_ s __

•JL ,
Egy osztrák cég felajánlotta, hogy a FÖLDGEP-nek a külön b u s z á 
val elvisz bennünket Ausztriába, ahol meg tudjuk nézni azt a s z e 
lektív hulladékgyűjtést, ami ott működik. Ausztr iában a h á z ta r 
tási hulladéknak csak a 30 %-át v is zi k a szeméttelepre, a többit 
hasznosítják. Május 2-án ( c s ü t ö r t ök ö n)  ingyen, bérmentesen e l 
visznek bennünket, ahol 3 helyet tekin tü nk meg ilyen v o n a t k o z á s 
ban. Az autóbusz hajnalban indul és este érkezik vissza. Akik 
úgy gondolják, hogy akarnak jönni, ké rem jelentkezzenek!
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A péti üzemany ag tá roló mellett a veszprémi Erdőgazdaság f a k i t er 
melést, tarvágást végzett, amit múlt héten pénteken sikerült l e 
állítani, a tarvágás p il l an at nyilag szünetel. Holnap a m e z ő g a z 
daság igazgatójával ebben az ügyben tárgyalást folytatunk a fa- 
kitermelés további ütemére vonatkozóan. Remélem sikerül elérnünk, 
hogy ez a leállítás végleges legyen.

Péten is szeretnénk megtartani a városszemlét. Hogy döntött e r 
ről a Péti Ö nk or mányzat?

V _e_ i _s_ z _h_ a _u_ p _t_ _ _S áji_d_o r_;

A városszemlét két délután sze ret né nk  tartani, ahol képviselő- 
társaim is jelen lesznek. Az időpo ntban később megegyezünk.

Több hozzászólás nem lévén a Polgárme st er  22 óra 15 perckor az 
ülést b e r e k e s z t e t t e .


